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• Hvad er egentlig målgruppen for No17? Vi foreslår, at man transporterer 
borgerne med fysiske handicaps til AUC, i stedet for helt at lukke No17, så alle 
skal transporteres derind. 

• Jeg valgte at bo på Elme allé i Auning, fordi jeg så kunne komme i No17. 
• Jeg gider ikke tage ind i AUC fordi der er ca 30 min kørsel hver vej.  
• Det er for lang tid at være hjemmefra (incl kørsel). 
• Jeg oplever AUC mere institutionsagtigt, mens No17 er mere hjemligt. 
• Jeg vil få behov for bostøtte, hvis jeg ikke har et lokalt aktivitets- og 

samværstilbud som No17. 
• Vi er bekymrede for, at en lukning af No17 vil øge vores ensomhed, og at dette 

kan skabe flere indlæggelser på psykiatrisk hospital. Dette vil også være en 
udgift for kommunen. Både til indlæggelser og transport til og fra indlæggelser. 

• Jeg bliver meget bange for at miste tilknytningen til No17, fordi det har haft en 
enorm betydning for hele min psykiske tilstand over mange år. I kriseperioder har 
det løftet mig ud af ensomhed og negative tanker. Det har givet mig noget at stå 
op til og et socialt netværk, der har haft afgørende betydning for min sundheds-
tilstand. Jeg vil falde tilbage, hvis jeg mister denne tilknytning, og jeg vil ikke 
kunne komme i AUC. 

• Brugeråbent i No17; vi foreslår delvis åbning af No17 ved frivillige borgere, så kan 
der spares personaletimer. 

• Vi er bekymrede for, hvordan det vil være at skulle komme i meget større 
rammer, som ikke er så overskuelige. Jeg vil ikke magte at starte forfra sådan et 
sted. 

• Vi vil komme til at mangle fleksibiliteten i at kunne komme selv, når man er klar 
til det. Jeg vil ikke kunne være klar til bussen hver dag, og så kommer jeg ikke 
sammen med nogen socialt hele den dag. 

• Fremmødestatistikken viser, at der kommer en større procent at visiterede 
borgere i No17, end der gør i AUC. Så rammerne i No17 må jo være bedre for 
borgerne... Man kan måske spare pengene ved at have lukkedage eller kortere 
åbningstider i AUC i stedet. 

• En måneds fremmødestatistik er alt for kort tid til at vurdere vores fremmøde. 
Det skal måles over mindst ½-1 år. 



• I et lokalt tilbud kan man tage hjem, når man ikke kan rumme at være der 
længere. Det kan man ikke, hvis man er afhængig af transport. Det betyder rigtig 
meget for mig. 

• Det er vigtigt for min sundhed at kunne komme i No17 og få varm mad sammen 
med andre socialt 3 gange om ugen. Jeg ville ikke komme afsted lige så meget til 
Grenå, fordi der er længere og fordi der er mange flere mennesker. 

• Jeg trives godt med at kunne komme fleksibelt i løbet af dagen. Gå og komme, 
mens jeg også laver andre ting. 


